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Akademický senát Masarykovy univerzity 
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čj. MU-IS/5274/2017/469892/RMU 
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Přílohy zápisu  

1. Prezenční listina 

2. Přijatá usnesení 

3. Jednací řád Vědecké rady MU  

4. Řád celoživotního vzdělávání MU 

5. Statut Právnické fakulty MU 

6. Volební řád Akademického senátu Přírodovědecké fakulty MU 

7. Jednací řád Vědecké rady Fakulty sociálních studií MU 

8. Pravidla sestavování rozpočtu MU 2017 

 

Přítomni   

Členové AS senátoři uvedení v prezenční listině a v tabulce účasti, která tvoří přílohu č. 1 

tohoto zápisu; 

                 při zahájení zasedání AS MU bylo přítomno 38 senátorů a senátorek; 

                    celkem se zasedání zúčastnilo 38 členů AS 

   

Zvaní hosté   doc. PhDr. Mikuláš Bek, Ph.D., rektor 

Mgr. Marta Valešová, MBA, kvestorka  

prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D., prorektor pro akademické záležitosti 

Mgr. Michal Bulant, Ph.D., prorektor pro studium a informační technologie 

doc. JUDr. Ivan Malý, CSc., prorektor pro vnější vztahy 

prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc., prorektorka pro záležitosti studentů  

doc. PhDr. Mgr. Hana Svatoňová, Ph.D., prorektorka pro vnější vztahy 
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doc. PhDr. Břetislav Dančák, Ph.D., děkan FSS 

doc. JUDr. Markéta Selucká, Ph.D., děkanka PrF 

doc. Mgr. Lenka Lacinová, Ph.D., předsedkyně AS FSS 

RNDr. Milan Baláž, Ph.D., předseda AS PřF 

doc. JUDr. Jan Svatoň, CSc., proděkan pro strategii a rozvoj PrF  

Mgr. Tomáš Kašparovský, Ph.D., delegát MU v RVŠ  

Mgr. Tereza Fojtová, ředitelka pro komunikaci 

Ing. Aleš Havránek, ekonom rozpočtu a analýz RMU 

 

Další členové akademické obce MU 
 

1. Zahájení  

Jednání zahájil předseda AS Stanislav Balík, uvítal na zasedání všechny přítomné a 

konstatoval usnášeníschopnost AS MU.   

 

Ze zasedání se omluvili: Petr Procházka, Daniel Kerekeš, Martin Bugala, Martin Jakub 

Arbet, Jakub Peschel, František Blahoudek, Tomáš Vodička, Senad Kolář, Petr Najvar.  

 

Předseda AS informoval, že není obsazen 1 mandát v SK AS MU za PdF MU. Doplnil, že 

vyhlásil doplňovací volby podle návrhu předsedy VaMK: 1 mandát a 2 náhradníci za SK 

PdF. Navrhovaný termín voleb je 19. 1. - 25. 1. 2017. 

 

Předseda AS pověřil pořízením zápisu ze zasedání Petra Konopáče a uvedl, že 

administrativní výpomoc bude AS nově poskytovat Mgr. Anna Římánková ze sekretariátu 

rektora.  

 

Předseda AS dále informoval, že na tomto zasedání proběhne zkouška elektronického 

hlasování. Marek Hojgr, ICT administrátor RMU, představil hlasovací zařízení a proběhla 

zkouška hlasování. 

 

Předseda AS navrhl program zasedání v souladu s pozvánkou na zasedání. Proběhlo 

elektronické hlasování a návrh programu byl jednohlasně odhlasován. 

2. Předání osvědčení novému senátorovi 

Předseda VaMK, Pavel Lízal, předal osvědčení novému členovi KAP AS MU, doc. PhDr. 

Bc. Zdenko Regulimu, Ph.D. (nastoupil místo dr. Zdeňka Janíka, který k 6. 12. 2016 

rezignoval). 

3. Kontrola úkolů 

Předseda AS informoval o plnění úkolů AS:  

• MŠMT zaregistrovalo VŘ AS MU a JŘ AS MU, oba vnitřní předpisy budou účinné 

po zveřejnění; 

• AS MU požádal rektora MU, aby zvážil větší elektronizaci agendy stipendií; 

• AS MU požádal rektora, aby prověřil využívání stipendijních fondů fakult.  
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Elektronizace agendy stipendií 

Pror. Rozehnalová informovala ohledně stipendijních fondů. Hovořila o problematice 

finanční kontroly a vyhotovování rozhodnutí. Proběhlo jednání se zástupci ÚVT a IS MU. 

K testování osloveni ESF, PřF a rektorát MU. Do 2-3 měsíců bude zahájen provoz 

finanční kontroly v INET. Posledním krokem je propojení INET a IS. Upozornila, že ne 

všechny fakulty mají zájem systémy propojit. 

 

Čerpání stipendijních fondů fakult 

Rektor informoval, že zpráva o čerpání stipendijních fondů bude zahrnovat to, co lze 

vyčíst z účetních závěrek a bude připravena po odevzdání těchto závěrek. Pokud mají 

senátoři zájem o vyjasnění politiky jednotlivých fakult, požádal, aby se obrátili přímo na 

tyto fakulty. 

4. Jednací řád VR MU – nové projednání 

Předseda AS uvedl, že jde o vnitřní předpis MU, schválený na listopadové schůzi AS 

v roce 2016. MŠMT mělo k předpisu výhrady, rektor výhrady přijal, zapracoval 

a předkládá upravený předpis. Návrh předložil rektor v termínu stanoveném VJŘ. Ke 

schválení AS MU je třeba dvoutřetinová většina přítomných a nadpoloviční většina všech 

členů AS. 

 

Pror. Rozehnalová informovala o připomínkách MŠMT. Problém byl hlasování VR MU 

v případě, že se hlasuje o otázce, která se dotýká člena VR. Člen VR se neměl účastnit 

hlasování ve své vlastní věci, v JŘ VR se zároveň snižovalo kvorum. MŠMT namítlo, že 

tímto způsobem nelze kvorum snížit. 

 

Rektor upozornil, že to znamená, že člen VR hlasuje fakticky proti sobě. MU se v této věci 

nepodařilo prosadit názor. Nepovažuje za rozumné v této věci bojovat proti názoru MŠMT 

a brzdit schválení JŘ VR.  

 

Předseda AS doplnil, že pokud MŠMT odmítne zaregistrovat některý další vnitřní předpis 

ze zákonných důvodů, bude tento předpis navržen znovu AS MU ke schválení.  

 

Stanovisko LK (předsedkyně LK V. Smutná): LK JŘ VR projednala a vzala na vědomí. 

Doporučuje schválení bez výhrad. 

 

Hlasování o Jednacím řádu VR MU 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 

Pro:                    38 

Proti:              0 

Zdržel se:           0 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. b) zákona č. 

111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů schvaluje Jednací řád Vědecké rady Masarykovy univerzity 
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v navrženém znění, který tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

5. Řád celoživotního vzdělávání MU – nové projednání 

Předseda AS uvedl, že jde o vnitřní předpis univerzity, schválený na listopadové schůzi 

AS v roce 2016. MŠMT mělo k předpisu výhrady a odmítlo registraci. ŘČŽV předložil 

rektor v termínu stanoveném VJŘ. Ke schválení AS MU je třeba dvoutřetinová většina 

přítomných a nadpoloviční většina všech členů AS. 

 

Pror. Rozehnalová hovořila o výhradách MŠMT:  

1. výhrada se vztahovala k ukončení CŽV osvědčením – do 20 výukových hod. měl 

být vydáván evidenční list, v případě více hodin osvědčení. MŠMT namítalo, že zákon 

dovoluje VVŠ vydávat pouze osvědčení. MU se domnívá, že evidenční list je poddruhem 

osvědčení, ale připomínka byla přijata. 

2. připomínka se vztahovala na mezinárodně uznávané kurzy (LL.M, MPA, MBA, 

apod.), které jsou v ZVŠ uvedeny v § 60a v rámci rubriky celoživotního vzdělávání. MU se 

v novém ŘCŽV zčásti inspirovala spoluprací mezi The University of Nottingham a PrF 

MU. Kurzy měly být více podobné standardním studijním programům. Z tohoto důvodu 

MŠMT odmítlo registraci. Podle MŠMT musí jít typově o CŽV, nemohou se formálně 

přibližovat studijním programům. 

 

Stanovisko LK (předsedkyně LK V. Smutná): LK ŘCŽV projednala a vzala na vědomí. 

Doporučuje schválení bez výhrad. 

 

Hlasování o Řádu celoživotního vzdělávání MU 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 

Pro:                    38 

Proti:              0 

Zdržel se:           0 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. b) zákona č. 

111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů schvaluje Řád celoživotního vzdělávání Masarykovy univerzity 

v navrženém znění, který tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

6. Statut Právnické fakulty MU 

Předseda AS informoval, že Statut PrF MU předložila předsedkyně AS PrF MU v termínu 

stanoveném VJŘ. AS Statut PrF schvaluje nadpoloviční většinou přítomných. 

 

Stanovisko LK (předsedkyně LK V. Smutná): LK Statut PrF projednala, nemá výhrady. 

Doporučuje schválení bez výhrad. 

 

Diskuse 

(zápis je v tomto i v dalších bodech zjednodušenou a zkrácenou verzí diskuse, nejedná 

se o doslovný přepis) 
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Předseda SK  Měl poznámku k čl. 21, který nebyl novelizován. Zasedání AS PrF jsou 

veřejná, každý člen AS může navrhnout neveřejné projednání určité věci. 

Domnívá se, že zasedání by měla být veřejná a nemělo by docházet 

k neveřejnému jednání.  

Svatoň  Uvedl, že jde o otázku k diskusi. Je toho názoru, že je třeba rozlišovat, že 

jednání je veřejně přístupné, v určité konkrétní otázce může být však 

samotné jednání neveřejné. Analogie se soudy. Zápis musí svědčit 

o průběhu celého jednání. AS PrF v tomto problém neviděl. 

 

Hlasování o Statutu Právnické fakulty MU 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 

Pro:                    35 

Proti:              0 

Zdržel se:           3 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát MU schvaluje Statut Právnické fakulty MU v navrženém znění, 

který tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

7. Volební řád Akademického senátu Přírodovědecké fakulty MU 

Předseda AS informoval, že VŘ AS PřF předložil předseda AS PřF MU v termínu 

stanoveném VJŘ. AS MU jej schvaluje nadpoloviční většinou přítomných. 

 

Stanovisko LK (předsedkyně LK V. Smutná): LK předpis projednávala 2x, poprvé před 

schválením AS PřF. AS PřF zapracoval většinu připomínek. LK nemá jasné stanovisko 

ohledně pravidla zkrácení funkčního období a doporučuje k tomuto bodu diskusi. 

K ostatním bodům nemá LK připomínky. 

 

Diskuse 

Baláž (předseda AS PřF) AS PřF navrhuje možnost svého rozpuštění 3/5 

většinou. Zkrácení funkčního období může být užitečné pro sjednocení 

funkčního období senátu a děkana, dále řeší případnou nečinnost AS. 

Inspirovali se v PSP, která se na základě čl. 35 odst. 2 Ústavy ČR může 

rozpustit 3/5 většinou.  

Smutná  Pro odmítnutí možnosti rozpuštění hovoří právo voliče, aby člen AS 

mandát vykonával po určité období. Někdo může být přehlasován. Pro 

schválení této možnosti hovoří skutečnost, že 3/5 většina je poměrně 

velká většina, podobně jako v případě návrh na odvolání děkana/rektora. 

Předseda AS  Připomněl, že je třeba schválit celý předpis. Nelze odsouhlasit pouze jeho 

část. Souhlasil s možností rozpuštění AS, podle jeho názoru jde 

o racionální návrh. 

 

Hlasování o Volebním řádu Akademického senátu Přírodovědecké fakulty MU 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 

Pro:                    35 

Proti:              0 
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Zdržel se:           3 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát MU schvaluje Volební řád Akademického senátu Přírodovědecké 

fakulty MU v navrženém znění, který tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

8. Jednací řád Vědecké rady Fakulty sociálních studií MU 

Předseda AS informoval, že JŘ VR FSS předložila předsedkyně AS FSS MU v termínu 

stanoveném VJŘ. AS MU jej schvaluje nadpoloviční většinou přítomných. 

 

Stanovisko LK (předsedkyně LK V. Smutná): LK návrh JŘ VR FSS projednala 

a doporučuje jej ke chválení bez výhrad. 

 

Hlasování o Jednacím řádu Vědecké rady Fakulty sociálních studií MU 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 

Pro:                    37 

Proti:              0 

Zdržel se:           1 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát MU schvaluje Jednací řád Vědecké rady Fakulty sociálních studií 

MU v navrženém znění, který tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

9. Pravidla sestavování rozpočtu MU 2017 

Předseda AS informoval, že Pravidla sestavování rozpočtu MU 2017 předložil rektor MU 

ve lhůtě stanovené VJŘ. AS MU návrh projednává a zaujímá stanovisko nadpoloviční 

většinou přítomných. 

 

Rektor hovořil o rozpočtu. MŠMT bude pravděpodobně postupně rozmrazovat systém 

rozdělování prostředků VVŠ, 10% má být rozděleno podle výkonnostních ukazatelů, 90% 

prostředků bude rozděleno podle let 2015-2016. Pro podstatnou část rozpočtu budou hrát 

roli počty studentů z min. let.  

Je možné, že v roce 2018 dojde k tzv. clusterování – rozdělování prostředků ve 

skupinách. Již v současnosti mají umělecké školy vlastní systém. Bude pravděpodobně 

vyčleněna skupina velkých VVŠ, dále menší VVŠ a umělecké školy. Ve skupině velkých 

VVŠ bude MU pravděpodobně znevýhodněna a může ztratit část prostředků.  

V roce 2017 chce dát vedení univerzity signál akademické obci, v jakých 

parametrech bude v budoucnu soutěž probíhat, aby MU mohla být úspěšná  v dalších 

letech. Návrh rozpočtu MU se odchyluje od metodiky MŠMT, 24% prostředků bude 

rozděleno podle výkonnostních parametrů (K jako v 2015).  

 Aby změna metodiky mohla být prosazena, je vedení MU připraveno na jaře 2017 

předložit dorovnání rozpočtů fakult pomocí rezerv, aby propady byly vyrovnány. Budou 

rozděleny pouze bonusy. Další bonus obdrží PřF, která by při všech odlišných modelech 

rozpočtu rostla výrazněji.  

 V minulosti získávala MU více prostředků díky počtu zahraničních studentům.  
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Stanovisko EK AS (Předseda EK J. Menšík): EK s Pravidly sestavování rozpočtu MU 

2017 souhlasí s vědomím příslibu dorovnání případného poklesu v alokaci příspěvku do 

rozpočtů fakult z univerzitních fondů v roce 2017. 

 

Diskuse 

Tomandl V čl. 3 odst. 8 bodech b) a c) na s. 7 je uvedeno, že se vycházelo z dat 

z roku 2015: Externí příjmy VŠ spojené se vzdělávací a tvůrčí činností se 

uplatní ve stavu za rok 2015, kvalifikační struktura akademických 

pracovníků se uplatní ve stavu za rok 2015. Proč se vychází z roku 2015 

a nikoliv 2016? Zeptal se, zda nejde o překlep. 

Havránek MŠMT vychází z roku 2015, nestihne zkontrolovat data z roku 2016.  

Rektor Jde o to, zda se MU rozhodne použít stejná data jako MŠMT. Vnitřně by 

mohly být použity data z roku 2016, ale vycházeli bychom z jiných dat, 

než MŠMT. Prověří data, případně by směrnice mohla být upravena 

v souvislosti s rozpočtem. 

Tomandl Proč se centralizované prostředky používají na financování CEITEC MU 

a CERIT?  

Rektor Pravidla říkají, že to je možné, nejde o závazek. Uvidí se, jaká bude 

potřeba v reálném rozpočtu. 

Tomandl  Není lhůta v čl. 7 odst. 6 na podání žádosti o finanční kompenzaci 

nejpozději do 28. 2. 2017 předčasná, když v té době nebudou schváleny 

fakultní rozpočty? 

Rektor Pokud požadavky fakult nebudou známy, nelze schválit univerzitní 

rozpočet. 

Tomandl Neměl by konec lhůty být nějak relativizován? 

Rektor Fakulty musí v této lhůtě předložit návrh opatření. V minulých letech MU 

takto postupovala, lhůtu nevidí jako problém. Začátkem února 2017 by 

měla být prognóza rozpočtů jasná. 

Kyselý Nemohl se zúčastnit jednání EK ze studijních důvodů. Již v minulosti 

došlo k propadu rozpočtu fakult, když MŠMT změnilo metodiku (např. 

PdF). Proč tento rok bude propad fakult plně vyrovnán? 

Rektor V minulosti šlo o propad ze strany státu, tentokrát jde o propad ze strany 

MU (odchylka MU od metodiky MŠMT). Při odchylce od metodiky MŠMT 

dojde vždy ke změnám. Proto vedení přijde rozumné rozpočty plně 

vyrovnat. Navíc existuje pravděpodobnost růstu. Dlouhodobě MU řešila 

pouze pokles a stagnaci. Je třeba vést debatu, v čem se zlepšit jako 

celek. V první fázi se zdá rozumné srovnat start, aby začátek měly 

všechny fakulty shodný. V této otázce došlo ke konsensu na MU. 

Kyselý Zeptal se, zda tomu lze rozumět tak, že pokud dojde v blízké budoucnosti 

ke změně metodiky rozdělování prostředků na straně MŠMT, která bude 

znamenat pokles určité součásti MU, bude to pro MU podnět k vytvoření 

vlastních pravidel pro přerozdělování prostředků. 

Rektor Letos se to do značné míry děje, MU se může se odchýlit od slepého 

následování metodiky MŠMT. Nelze však přerozdělovat zcela odlišně od 

metodiky MŠMT.  

Smutná Hovořila o situaci na PrF. V právu podle jejího názoru nelze příliš získat, 

pokud jde o internacionalizaci a vědu a výzkum. PrF nemůže z povahy 

věci soupeřit ve vědě a výzkumu např. s PřF. Předmět činnosti je 
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zaměřen na české právo. Předpokládá proto, že PrF je v těchto kritériích 

v nevýhodném postavení oproti jiným fakultám. Zeptala se, v čem je PrF 

silná, kde by mohla přispět celé MU. Domnívá se, že by dávala smysl 

podpora vědy na vědeckých fakultách a podpora primárně jiných aktivit 

na fakultách, kde věda není tolik silná. Každá fakulta by měla k úspěchu 

MU přispívat podle povahy svých programů. 

Rektor Jde o legitimní otázku. Situace nebude podle jeho názoru nikdy 

spravedlivá. MU bude soutěžit s ostatními VVŠ. Navržená struktura dává 

prostor fakultám, které mají určitá omezení v některých indikátorech. 

Souhlasil, že právo je národně vázáno, ale může být pravidlem, že 

student studuje část studia v zahraničí. Je přesvědčen, že by to bylo ku 

prospěchu. PrF má rezervy v mobilitních programech.  Zahraniční 

akademici se mohou nepochybně koncentrovat pouze v některých 

oborech práva, ale je možné je více zapojit.  

PrF má prostor na zlepšení v těchto kritériích, byť není takový, 

jako mají některé jiné fakulty. Silnou stránkou PrF jsou externí příjmy 

(zejm. programy CŽV). Existuje několik ukazatelů, ve kterých PrF může 

dosáhnout ve vnitřní soutěži slušných výsledků.  

  V budoucnu je třeba diskutovat, aby rozptyl mezi fakultami, ke 

kterému může dojít vlivem metodiky, nepřesahoval rozumnou mez. Je 

třeba zachovat určitou míru solidarity, zároveň zvýšit motivaci pracovišť 

v soutěži vůči ostatním VVŠ. 

Strejček Zohledňuje se pouze přijímání a vysílání studentů. Proč se nezohledňuje 

i vysílání akademiků (zejm. sabbatical semestr)? 

Rektor O této otázce se diskutovalo. Závěr je, že toto rozpočtově není nutné 

podpořit. Krátkodobé pobyty příliš nevypovídají o internacionalizaci. Pror. 

Bareš vede s fakultami debatu o standardizaci sabbaticalů a možnostech 

čerpání tvůrčího volna. Je to komplikovaná diskuse. Růstu studentů 

a změně kultury pracovišť pomáhají dlouhodobé pobyty nebo stálé 

působení zahraničních akademiků. Motivací ke krátkodobému vyjíždění 

je dostatek. 

Bareš Nabídl AS, že se podělí o zkušenosti ohledně tvůrčího volna se zájemci 

a poskytne jim informace o aktuálním vývoji v této otázce. 

Mazal V čl. 8 odst. 2 bodě g) je uvedeno, že do odvodů se nezapočítávají 
prostředky z NPU. V čl. 8 odst. 7. je dále napsáno opakovaně, že se 
prostředky z NPU do odvodů nezapočítávají. Zeptal se, zda nejde 
o duplicitu. 

Rektor Přislíbil, že nechá prověřit. Příští rok bude případná duplicita opravena. 
Na místě by nerad upravoval pro případ, že text má nějaký důvod. 

Příhoda  Zeptal se, nakolik je „clusterování“ systematický krok, který hrozí po 

změně vlády a zda je vázáno na souhlas zúčastněných stran. 

Rektor Reagoval, že nedovede odhadnout, jaký postoj zaujme příští vláda. Při 

stagnaci rozpočtů je třeba provést nějaké rozčlenění VVŠ. Odpovídá to 

trendu, který je mezinárodně relativně obvyklý. MŠMT „clusterování“ 

oficiálně nepotvrdilo.  

 

Hlasování o Pravidlech sestavování rozpočtu MU 2017 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 
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Pro:                    38 

Proti:              0 

Zdržel se:           0 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát MU v souladu s čl. 47 odst. 3 Statutu MU projednal a bere na 

vědomí návrh znění směrnice MU „Pravidla sestavování rozpočtu pro kalendářní rok 

2017“, která tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

10. Volba nového člena Ekonomické komise AS MU 

Předseda AS informoval, že 1. 1. 2017 rezignoval na své členství v EK AS MU doc. Jan 

Bouda (FI MU). Po dohodě s ostatními senátory za FI navrhl jako novou členku doc. Evu 

Hladkou, která s kandidaturou souhlasí. AS MU volí nového člena EK nadpoloviční 

většinou přítomných členů. 

 

Volba nové členky Ekonomické komise AS MU 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 

Pro:                    37 

Proti:              0 

Zdržel se:           1 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát MU volí doc. RNDr. Evu Hladkou, Ph.D. členkou Ekonomické 

komise AS MU. 

 

11. Různé 

A. Odvolání Dominika Levíčka z LK AS 

Předsedkyně LK uvedla, že Dominik Levíček avizoval rezignaci a zeptala se, zda již 

rezignoval k rukám předsedy AS.  

 

Předseda AS uvedl, že nebyl o rezignaci pana Levíčka oficiálně informován.  

 

Předsedkyně LK navrhla odvolání pana Levíčka z LK AS MU. 

 

Odvolání Dominika Levíčka z LK AS 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 38. 

Pro:                    38 

Proti:              0 

Zdržel se:           0 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát MU odvolává Dominika Levíčka z Legislativní komise AS MU. 
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Předsedkyně LK dále informovala, že mandát v LK za PdF není obsazen. 

B. Kampaň Follow Masaryk 

Předseda AS uvedl, že tento bod navrhl sen. Bouda.  

 

Sen. Bouda informoval, že se sešel s prorektorkou Svatoňovou, která mu představila 

připravovanou kampaň Follow Masaryk. Původně se obával znevážení MU. Bod není 

nutné projednat, znevážení MU podle jeho soudu nehrozí. 

 

Pror. Svatoňová představila AS digitální kampaň Follow Masaryk. 

 

Rektor doplnil, že v minulých letech klesal počet přihlášek na MU rychleji, než na 

ostatních VVŠ. Je to pokus o oživení části vizuální prezentace MU. 

 

SK měla také ke kampani připomínky, ale po diskuzi s paní prorektorkou se vyjasnily a 

SK je s podobou kampaně spokojená.  

C. Pomoc s fakultními předpisy 

Sen. Strejček se zeptal, zda AS fakult obdrží nějaký dokument jako podklad k přípravě 

vnitřních předpisů fakult. 

 

Prorektorka Rozehnalová uvedla, že fakultám byl zaslán seznam změn, které je třeba 

provést s ohledem na novelu ZVŠ. Dále fakulty obdržely seznam pracovníků Právního 

odboru RMU, kteří jsou vyčleněni, aby fakultám pomohli s přípravou předpisů. 

Děkanům fakult přišla kombinace seznamu změn a pomoci právníka vhodná. Aktuálně 

probíhá zpracování disciplinárních řádů. 

 

Rektor doplnil, že to odráží dohodu na úrovni děkanů. 

D. Elektronické volby 

Na základě podnětu sen. Bejčka proběhla krátká diskuse ohledně technických 

a organizačních otázek elektronického hlasování.  

 

Nejbližší řádné zasedání akademického senátu MU bylo svoláno na 6. února 2017.  

Předseda AS poděkoval na závěr přítomným za účast a ukončil zasedání v 18.32 hod. 

  

Zapsal: Petr Konopáč                                                           V Brně, dne 9. 1. 2017 

 

Text schválil: doc. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D., předseda AS MU, dne 22. 1. 2017. 

  

Zápis zveřejněn po sedmidenní lhůtě na uplatnění připomínek členů AS dne 31. 1. 2017. 

 

 

 

…………………………………………. 

doc. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D. 

  



 

Příloha č. 1 
 

PREZENČNÍ LISTINA 

Zasedání Akademického senátu MU dne 9. 1. 2017 

Komora akademických pracovníků 

  

  Přítomen Nepřítomen 

Právnická fakulta     

prof. JUDr. Josef Bejček, CSc. X  

JUDr. Veronika Smutná, Ph.D. X  

JUDr. Klára Drličková, Ph.D. X  

Lékařská fakulta     

prof. MUDr. Milan Brázdil, Ph.D. X  

prof. MUDr. Marie Nováková, Ph.D. X   

doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D. – předseda KAP X   

Přírodovědecká fakulta     

prof. RNDr. Luděk Bláha, Ph.D. X  

RNDr. Pavel Lízal, Ph.D. X   

doc. RNDr. Ctibor Mazal, CSc. X   

Filozofická fakulta     

doc. PhDr. Jarmila Bednaříková, CSc.   X 

Jeffrey A. Vanderziel, B.A. X   

doc. PhDr. Petr Dytrt, Ph.D. X   

Pedagogická fakulta     

Mgr. Petr Najvar, Ph.D.  omluven 

doc. RNDr. Jaroslav Beránek, CSc.  X  

PaedDr. Jan Šťáva, CSc. X  

Ekonomicko-správní fakulta     

RNDr. Luboš Bauer, CSc. X   



 

doc. RNDr. Josef Kunc, Ph.D. X  

Mgr. Josef Menšík, Ph.D. X  

Fakulta informatiky     

doc. RNDr. Jan Bouda, Ph.D. X  

doc. RNDr. Eva Hladká, Ph.D. X  

  doc. RNDr. Jan Strejček, Ph.D. X  

Fakulta sociálních studií     

doc. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D. X  

PhDr. Petr Suchý, Ph.D. X   

PhDr. Zdeněk Sychra, Ph.D. X  

Fakulta sportovních studií     

doc. PhDr. Bc. Zdenko Reguli, Ph.D. X  

Mgr. Oldřich Racek X  

Mgr. Jan Došla, Ph.D. X   

Vysokoškolské ústavy     

doc. Mgr. Ctirad Hofr, Ph.D. X  

Mgr. Karel Kubíček, Ph.D. X  

Mgr. Lenka Zouhar Ludvíková X  

  

 

  

  

  



 

 

PREZENČNÍ LISTINA 

Zasedání Akademického senátu MU dne 9. 1. 2017 

Studentská komora 

 

  Přítomen Nepřítomen 

Právnická fakulta     

Petr Procházka  omluven 

Mgr. Jan Sedláček X  

Lékařská fakulta     

Martin Jakub Arbet  omluven 

Senad Kolář  omluven 

Jiří Libra X  

Přírodovědecká fakulta     

Mgr. Michaela Tvrdoňová X   

Bc. Ondřej Vymazal – předseda SK X  

Filozofická fakulta     

Bc. Natálie Lorencová  X 

Bc. Matej Patrik Žitňanský X  

Pedagogická fakulta     

- neobsazeno -    

Mgr. et Mgr. Markéta Sedláková X  

Ekonomicko-správní fakulta     

Bc. Tomáš Rejlek X  

Mgr. Daniel Kerekeš  omluven 

Fakulta informatiky     

Mgr. Lukáš Ručka X   

Bc. Jakub Peschel  omluven 

RNDr. František Blahoudek  omluven 



 

Fakulta sociálních studií     

Bc. Vojtěch Kyselý X  

Mgr. Filip Příhoda X  

Fakulta sportovních studií     

PhDr. Martin Bugala  omluven 

Ing. Tomáš Vodička  omluven 

 



 

Příloha č. 2 
 

PŘIJATÁ USNESENÍ 

Zasedání Akademického senátu MU dne 9. 1. 2017 

 

 

1. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. b) zákona č. 

111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů schvaluje Jednací řád Vědecké rady Masarykovy univerzity 

v navrženém znění, který tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

 

2. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. b) zákona č. 

111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů schvaluje Řád celoživotního vzdělávání Masarykovy univerzity 

v navrženém znění, který tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

 

3. Akademický senát MU schvaluje Statut Právnické fakulty MU v navrženém znění, který 

tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

 

4. Akademický senát MU schvaluje Volební řád Akademického senátu Přírodovědecké fakulty 

MU v navrženém znění, který tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

 

5. Akademický senát MU schvaluje Jednací řád Vědecké rady Fakulty sociálních studií MU 

v navrženém znění, který tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

 

6. Akademický senát MU v souladu s čl. 47 odst. 3 Statutu MU projednal a bere na vědomí 

návrh znění směrnice MU „Pravidla sestavování rozpočtu pro kalendářní rok 2017“, která 

tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

 

7. Akademický senát MU volí doc. RNDr. Evu Hladkou, Ph.D. členkou Ekonomické komise 

AS MU. 

 

8. Akademický senát MU odvolává Dominika Levíčka z Legislativní komise AS MU. 

 


